
 

BRM.0012.8.8.2023 

 
Protokół Nr 53/2023 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu  21 sierpnia 2023 r.  w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  

aleja Ratuszowa 36. 

--------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 

 

Czas z trwania posiedzenia  12.00 do  12.15. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 
 

przewodnicząca    - Elżbieta Jardanowska, 

członkowie:     - Maria Stępniowska, 

- Maria Żukowska, 

nieobecny:    - Waldemar Wąśniewski. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyła: 

Pani Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu. 
 

Listę obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzyła i prowadziła Pani Elżbieta Jardanowska – 

Przewodnicząca Komisji, która na podstawie listy obecności stwierdziła, że  

w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 
 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Nie było.  
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z posiedzenia Komisji z 7 lipca 2023 r.  

4. Informacja na temat wyników egzaminu po klasie VIII szkoły podstawowej.  

5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

6. Sprawy bieżące. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 52/2023 z posiedzenia Komisji z 7 lipca 2023 r. 
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 52/2023 z 7 lipca 2023 r.? 
 

Głosowanie: za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 
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Ad 4. Informacja na temat wyników egzaminu po klasie VIII szkoły 

podstawowej - stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła materiał.  

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Otworzyła dyskusję.  

 

Maria Żukowska – członek Komisji: 

Zaproponowała, aby przy analizie wyników poszczególnych placówek uwzględniać   

liczebność zdających egzamin, ponieważ jest duża różnica między szkołami. Dodała, 

że w Inowrocławiu bardzo dobrze wypadł egzamin z matematyki. Z tego powodu 

pogratulowała i podziękowała kadrze i Dyrektorom. 

 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji: 

Powiedziała, że takie porównywanie jest bardzo trudne, ponieważ nauczyciel spotyka 

się z trzema kategoriami ocenowymi, czyli punkty, które są omawiane, procenty, 

które otrzymuje uczeń i staniny. Dodała również, że dokonała analizy pod względem 

punktowym, procentowym i staninowym i stwierdziła, że Szkoła Podstawowa nr 14 

wypadła najlepiej.  

Ponadto pogratulowała p. Magdalenie Kaiser Naczelnikowi Oświaty i Sportu starań 

w zakresie wsparcia inowrocławskich placówek, co nie pozostaje bez wpływu na 

wyniki. 

Poprosiła, aby przy okazji jakiegoś spotkania pogratulowała również Dyrektorom, 

nauczycielom oraz uczniom.  

W wyniku analizy Przewodnicząca poinformowała, że powyżej średniej gminy  

z języka polskiego napisało 7 szkół, z matematyki 6 szkół, z języka angielskiego  

6 placówek. Wyżej niż powiat uplasowało się z: języka polskiego 7 placówek,  

z matematyki 6 szkół, z języka angielskiego 9 szkół.  

Powyżej średniej wojewódzkiej z języka polskiego napisało 6 szkół, z matematyki 5 

szkół,  z języka angielskiego 7 szkół. I ostatnie wskazane to średnia krajowa. Tu 

wyżej plasują się: z języka polskiego 6 szkół, z matematyki 3 szkoły, a z języka 

angielskiego 6 szkół.  

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji.     

 

Nie było.  

 

Ad 6.  Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie żadnych spraw bieżących nie było. 
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W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca zamknęła 

posiedzenie Komisji. 

 

 
Przewodnicząca 

Komisji Oświaty i Kultury 

 

 /-/ Elżbieta Jardanowska 
Protokółowała: 
 

/-/ Monika Kozioł  

 

 


